

Loreto, November 4, 2019

To Whom It May Concern

We, Rainbow S.p.a., a company incorporated under the law of Italy, whose registered office is located at Via Breccia snc, 60025 Loreto (AN) Italy, Vat Number 01398510428, as the owner of all intellectual property rights, including but not limited to Copyrights, logos, design, slogans, trademarks and other similar materials in associations with the animated series "44 Cats", hereby confirm that LLC Factory of Plastic Articles "Alternativa", a company incorporated under the laws of Russian Federation, whose registered office is in 452615 Republik of Bashkortosan, Ul. March 8, D. 9A, Oktyabrsky, Russian Federation, Vat number 0265029750, pursuant to the provisions and conditions of the relevant license agreement, rif. N. 2018/149, has been authorized to distribute and sell in Russia and CIS namely Armenia, Azerbaijan, Belarus, Kazakhstan, Kyrgyzstan, Moldova, Tajikistan, Uzbekistan, the following products bearing 44 Cats trademark:

Beach bucket
Bottle
Children chair
Container (sizes: 50l - 40l - 15l - 7l - 4l)
Drinking Glass
Glass with cap and straw
Kids drawer
Lunch box
Mug
Pen holder
Pencil case
Plastic toy box
Potty seat
Round toy chest 40l with cap
Table
Big tot trolley on wheels

The present authorization is valid only for products and territories specified above and however no later than December 31, 2020 unless otherwise communicated by us in writing.

Yours faithfully,

Rainbow S.p.a.

RAINBOW SpA
Sede Legale: Via Breccia snc
60025 LORETO (AN)

Tel. +39 071-75067500 Fax +39 071-7501690
Partita IVA n. 01398510428



Rainbow SpA - Via Breccia snc 60025 Loreto (AN) Italy - Tel. +39 071 75067500 Fax +39 071 7501690 www.rbw.it
Capitale Sociale: Euro 3.950.000,00 i.v. Partita Iva 01398510428

Лорето, 4 ноября 2019 г.

Для предъявления по месту требования

Мы, Rainbow Spa, компания, зарегистрированная в соответствии с законодательством Италии по адресу Via Breccia snc, 60025 Loreto (AN) Италия, номер VAT 01398510428, как владелец всех прав интеллектуальной собственности, включая, помимо прочего, авторские права, логотипы, дизайн, слоганы, товарные знаки и другие подобные материалы в ассоциации с мультсериалом «44 котёнка», настоящим подтверждаем, что ООО «Завод Пластмассовых Изделий «Альтернатива», компания, зарегистрированная в соответствии с законодательством Российской Федерации, по адресу 452615 Республика Башкортосан, ул. 8 марта, д. 9А, Октябрьский, Российская Федерация, ИНН 0265029750, согласно положениям и условиям соответствующего лицензионного соглашения, №2018/149, имеет право распространять и продавать в России и странах СНГ, а именно в Армении, Азербайджане, Беларуси, Казахстане, Кыргызстане, Молдове, Таджикистане, Узбекистане, следующую продукцию с торговой маркой «44 котёнка»:

Ведерко для песка
Бутылка
Детский стул
Контейнер (размеры: 50л - 40л - 15л - 7л - 4л)
Стакан
Стакан с крышкой и трубочкой
Детский комод
Ланч-бокс
Кружка
Подставка для карандашей
Пенал
Пластиковая коробка для игрушек
Горшок
Контейнер для игрушек (круглый) 40л.
Стол
Большая тележка на колесах

Настоящее разрешение действительно только для продуктов и территорий, указанных выше, но не позднее 31 декабря 2020 года, если иное не указано нами в письменной форме.

С уважением,

Rainbow S.p.a.